
HLAVNÍ MĚSTO PRAHA 
 

Komise pro předsednictví ČR v Radě EU v roce 2022 (dále jen „komise“) – 8. 
jednání 
zápis z jednání konaného 13. 06. 2022 v 16:00 
 
Místo:  
Online jednání, Webex 
 
Přítomni:  
 
Členové:  
Ing. Martin Bednář 
Mgr. Ing. Jaromír Beránek 
Mgr. Marta Gellová  
JUDr. Markéta Štalmachová  
JUDr. Lucie Týcová 
Mgr. Patricia Cipro 
Ing. Lenka Panešová 
Mgr. Jakub Stárek 
 
Odborník s poradním hlasem: 
Mgr. Reda Ifrah 
 
Tajemník: 
Bc. Filip Hlaváček, DiS 
 
Hosté: 
kpt. Mgr. Martin Němec – vrchní komisař, krajské ředitelství policie hl. m Prahy 
 
Jednání řídil: Mgr. Reda Ifrah, odborník s poradním hlasem 
 
Zapsal: Bc. Filip Hlaváček, DiS, tajemník  
 
Program a obsah jednání: 
 

1. Úvod   

2. Komunikační strategie, mediaplán a vizualizace pražské publicitní kampaně v rámci CZPRES 

(OMM) 

3. Podpora akcí pořádaných vládními resorty formou bezúplatné zápůjčky prostor 

a. Druhý seznam akcí pořádaných vládními resorty k podpořených hlavním městem 

formou bezúplatné zápůjčky prostor (Hlaváček) 

b. Rozšířená nabídka prostor HMP pro bezúplatnou zápůjčku prostor (PRM) 

 

4. Přehled žádostí o Individuální účelovou dotaci v rámci CZPRES (PRM) 

5. Různé 
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Ad 1) 

Jednání bylo zahájeno panem Redou Ifrahem, který na úvod omluvil pana předsedu z důvodu 

neodkladných paralelních povinností.  

Poté se pan Ifrah dotázal přítomných členů komise, zda jim podklady na jednání byly doručeny 

v pořádku a kompletní a zda nemá někdo z přítomných členů návrh na doplnění programu 8. jednání 

komise. Na jeho výzvu nikdo z přítomných nereagoval a podklady tedy byly považovány za v pořádku 

doručené a nikdo nemá návrh na doplnění 8. jednán komise.  

Poté pan Ifrah seznámil přítomné členy s jednotlivými body programu.  

 

Ad 2)  

Pan Ifrah po představení jednotlivých bodů programu předal slovo paní ředitelce Berkové a paní 

Panešové z odboru OMM MHMP, aby představili komunikační strategii a mediaplán pražské publicitní 

kampaně.  

Paní ředitelka Berková na úvod konstatovala, že předložené podklady jsou v maximálně možné 

finální podobě a stejně jako pan Ifrah se i ona dotázala přítomných, zda nemají k zaslaným podkladů 

nějaké připomínky či dotazy.  

Poté paní Panešová představila detailněji návrh vzhledu tramvaje linky 22, který vznikl ze 

soutěže umělecky zaměřených středních škol. Soutěž byla organizována odborem SML MHMP a 

návrhy (obdrženo 11 návrhů) byli posuzovány komisí složenou ze zástupců odborů MHMP a 

uměleckých škol a GHMP. Návrh grafické podoby tramvaje cíli primárně na oblast zdravotnictví a 

slavnostního odhalení se budou účastnit i zástupci IKEM Praha. Výzdoba tramvaje bude dále doplněna 

o prvky publicity EU a k propagaci jednotlivých pilířů předsednictví bude možné samozřejmě využít i 

reklamní plochy v interiéru tramvajové soupravy. Do slavnostního odhalení, které je plánované na 23. 

06. 2022, je grafická podoba tramvaje tajná.  

Dále paní ředitelka Berková hovořila o celé komunikační strategii, kdy tato strategie byla ze 

strany HMP pojata tak, aby se nedostávala do případného konfliktu s komunikační strategií Úřadu vlády, 

kdy vládní strategie bude odtajněna až 15. 06. 2022.  

Do diskuze se poté přihlásil pan zastupitel Beránek, který poděkoval paní ředitelce za přípravu 

a prezentaci komunikační strategie a dotázal se na přesné znění usnesení v souvislosti s tímto bodem 

programu, o kterém by komise měla případně hlasovat, a také se dotázal na finanční a časový rámec 

předmětné publicitní kampaně.  

K dotazu pana zastupitele Beránka paní ředitelka Berková uvedla, že ohledně grafické úpravy 

tramvaje je vše řešeno ve spolupráci s DPP, kdy tramvaj je zapůjčena na základě barterové smlouvy 

mezi DPP a MHMP. Cena samotného polepu vychází z cenové poptávky a nepřesáhne částku 150 tisíc 

Kč. Tramvaj je smluvně podchycena na dobu 12 měsíců s tím, že po skončení CZPRES lze polem 

změnit. Ohledně celkové finanční zátěže propagační kampaně paní ředitelka Berková uvedla, že 

s ohledem na ekonomickou situaci v rámci celé ČR se i odbor OMM MHMP snaží maximálně využít již 

existující kontrakty. Nově dokoupení outdoorové reklamní plochy pak budou sloužit nejen k propagaci 

samotného CZPRES, ale i dalších aktuálních pražských témat (ukrajinští uprchlíci, energeticko-

ekonomická situace v Praze atd.). Na dokoupení zmíněných outdoorových reklamních ploch je využíván 

finanční rámec 2 mil. Kč s tím, že jsou využívány zejména ceny na „poslední chvíli“, aby došlo 

k maximální úspoře veřejných prostředků. Celkově by se mělo podařit dodržet požadovaný rámec na 

financování akcí CZPRES a propagační kampaně v celkové výši 5 mil. Kč.  

Dále vstoupil do diskuze pan zastupitel Stárek, který rovněž poděkoval za přípravu komunikační 

strategie.  

Na závěr jen doplnila paní Panešová, že v rámci kampaně jsou i oslovovány televizní stanice a 

tištěná média, která připravují zvláštní vydání nebo vstupy či webové stránky u příležitosti CZPRES a 

kde by případně mohla Praha prezentovat témata definovaná hlavním městem.  
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Na závěr tohoto bodu se dotázal pan Ifrah ostatních členů, zda mají návrh na znění usnesení 

komise k tomu bodu, nicméně osobně je toho názoru, že neexistuje jednak jiné variantní řešení, které 

by bylo komisi předloženo a jednak je současná podoba komunikační strategie již natolik komunikována 

v rámci MHMP, že ani není třeba, aby se k tomuto komise vyjadřovala podobě usnesení. K tomuto již 

nikdo ze členů komise neměl další dotaz či návrh a bylo tedy přistoupeno k projednání dalšího bodu 

programu.  

 

Ad 3a)  

Pan Ifrah uvedl tento bod programu a předal slovo tajemníkovi komise, který daný bod 

prezentoval. Akcí, které by se měly pořádat v prostorách HMP je již výrazně méně, než tomu bylo v první 

vlně žádostí o zápůjčku prostor. Jedná se o seznam 7 akcí, ze kterých tajemník upozornil na jednu 

konkrétní, a to akci Evropského summitu kulturního dědictví, kde dosud nebyla dosažena shoda na 

počtu účastníků summitu, kdy dle názorů odboru SLU MHMP není možné, aby prostory Rezidence 

primátora pojaly kapacitně 300 delegátů. V tomto se přímo v rámci diskuze obrátil tajemník na paní 

ředitelku Štalmachovou, zda by například z pohledu bezpečnosti nemoha pomoci svým stanoviskem 

vysvětlit situaci pořadatelům akce. Dle paní ředitelky by mohla například zajistit stanovisko HZS. Paní 

ředitelka přislíbila stanovisko poskytnout, pouze požádala o zaslání žádosti o stanovisko emailem 

s průvodními informacemi.  

Tím byla prezentace a diskuze k zápůjčce prostor vyčerpána a pan Ifrah předal slovo zástupcům 

odboru PRM HMP, aby představili rozšířenou nabídku prostor k zápůjčce.  

 

Ad 3b)  

Za odbor PRM MHPM se slova ujala paní Cipro, která vysvětlila, že rozšíření nabídky prostor k 

zápůjčce vyplynulo z posledního jednání komise. V rámci vytváření rozšířeného seznamu byly osloveny 

i pražské organizace. 

 

Dále již bylo přistoupeno k hlasování k bodům 3a a 3b v tom smyslu, že komise vyslovuje 

souhlas s předloženými materiály. Souhlas předloženými materiály vyslovili všichni přítomní 

členové komise s hlasovacím právem.  

 

Ad 4)  

Pan Ifrah uvedl tento bod programu a předal slovo paní Cipro za odbor PRM MHMP.  

Paní Cipro nejprve vysvětlila důvod a mechanismu pro použití Individuální účelové dotace, kdy 

tento způsob financování má zajistit možnost finančně podpořit akce pořádané třetími subjekty, které 

nejsou podporovány MHMP. Mechanismus Individuální účelové dotace byl schválen Radou HMP a 

podané žádosti jsou podávány na základě dlouhodobě zveřejněné výzvy a vyhodnocovány na měsíční 

bázi, kdy každá žádost projde hodnocením dvěma nezávislými hodnotiteli a následně jsou žádosti 

schvalovány Výborem při odboru KUC MHMP a poté i Radou HMP. V aktuálně projednávaném 

materiálu je komisi předložen již druhý seznam akcí, které by měly být podpořeny MHMP na základě 

mechanismu Individuální účelové dotace. Další žádosti budou moci být podávány v průběhu léta a jejich 

vyhodnocení je předpokládáno na září 2022. Kromě využití mechanismu Individuální účelové dotace 

jsou kontaktovány i městské organizace, kterým budou rovněž relevantní akce podpořeny. Samozřejmě 

vše v souladu se schváleným rozpočtovým opatřením.  

Pan Ifrah poděkoval paní Cipro za představení Individuálních účelových dotací a vyzval 

přítomné členy komise k diskuzi k této problematice. Nikdo z členů komise již neměl žádný doplňující 

dotaz.  

S ohledem na fakt, že předložené žádosti o Individuální účelovou dotaci jsou 

schvalovány Výborem odboru KUC MHMP, není po komisi požadováno usnesení. Toto paní 

Cipro potvrdila a uvedla, že předložené podklady byly dány komisi pro informaci.  
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Poté pan Ifrah tento bod programu ukončil a otevřel bod Různé.  

 

Ad 5)  

Do diskuze v bodě Různé se přihlásil tajemník komise s informací, že úkol „Návrh textace tisku 

do RHMP, kterým Komise podává ucelenou informaci o dosavadním vývoji příprav CZ PRES v rámci 

HMP“ daný komisí na posledním jednání komise, byl v podobě Tisku předložen Radě HMP a dne 06. 

06. 2022 jej Rada HMP vzala na vědomí.  

V reakci na informaci od tajemníka komise pan Ifrah přednesl návrh, aby další informaci Radě 

HMP zpracoval odbor PRM MHMP a to z důvodu obsáhlejšího zapojení do příprav a realizace CZPRES.  

Na toto reagovala paní Cipro v tom smyslu, že pokud RHMP byla informována 6. 6. 2022 a je i 

průběžně informována například o podpoře akcí na základě mechanismu Individuální účelové dotace, 

navrhuje další ucelenou informaci předložit Radě HMP až koncem září 2022.  

K tomuto se již nikdo další nevyjádřil.  

Poté se ještě slova ujal tajemník komise a doplnil informaci k bodu programu 3a a 3b v tom 

smyslu, že přehled akcí k zápůjčce prostor a rozšíření nabídky prostor k zápůjčce bude předloženo 

Radě HMP v podobě Tisku, stejně jako tomu bylo i u předchozího seznamu akcí. Schválení Radou HMP 

je i požadavek odboru SLU MHMP.  

Pan Ifrah vyzval přítomné členy, zda souhlasí s předložením seznamu akcí do Rady HMP. 

Nikdo z přítomných členů komise nevyjádřil nesouhlas s tímto postupem.   

  

 

Následně pan Ifrah poděkoval všem za účast a jednání ukončil.  

 
Zápis z tohoto jednání bude zaslán všem účastníkům elektronicky. 
 
Za správnost: 
Reda Ifrah  


